
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 2. maj 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 77
Vil ministeren redegøre for, hvorfor det – trods den teknologiske udvikling, ophøret af 
PostNords traditionelle brevomdeling og erfaringerne fra digital kommunikation i den al-
mene boligsektor – fortsat ikke er muligt at anvende digital post til juridisk gyldig kommu-
nikation mellem lejere og udlejere i den private udlejningssektor, og hvordan ministeren 
forholder sig til den usikkerhed og de økonomiske konsekvenser, dette medfører for 
danske udlejere og administrationsselskaber?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Bøgsted (DD).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. maj 2025.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på kristian.boegsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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